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Päätös  

 
 Valtuustoaloitteet 
 
  

Aloitteen tekijä Aihe Liite n:o 
Pajala Timo sekä 11 
muuta valtuutettua 

Ainalin kylän liittäminen 
Kalajoen kaupungista 
Kannuksen kaupunkiin 
 

1 

Tiittanen Ari sekä 10 
muuta valtuutettua 

Lestijoen kaupungin 
muodostaminen 
 

2 

Pajala Noora sekä 
12 muuta 
valtuutettua 

Raviradan alueen 
kehittäminen 

3 

  
Varavaltuutettu Kari Gromoff tiedusteli Korpelan Voiman 
hallintomalliselvityksen tilannetta. Valtuutettu Piia Rautiola toivoi, 
että viimeiseen valtuustoon kokoukseen tuodaan selonteko 
tilanteesta. Lisäksi valtuustokauden päättyessä valtuustotyöstä pois 
jäävä varavaltuutettu Kari Gromoff kiitti hyvästä yhteistyöstä 
luottamushenkilöitä ja viranhaltijoita sekä etenkin kasvatus- ja 
opetusjohtaja Leena Kivijakolaa. 
 
Valtuutettu Pauli Haaponiemi kertoi ryhmäpuheenjohtajien 
palaverissa nousseesta huolesta koskien Ely-keskuksen hoidossa 
olevien teiden kuntoa, esimerkiki Kannus-Himanka -tie ja toivoi 
neuvottelua Ely-keskuksen kanssa. Huoleen yhtyivät myös useat 
valtuutetut. 
 
Valtuutettu Jari Orjalan esille ottamat asiat: 
- Verohallinnon paperiset lomakkeet saataville kaupunginvirastolla 

sijaitsevaan asiointipisteeseen 
- Raasakan koulun ruokalassa olevien rasva-automaattien 

sisältämän levitteen kotimaisuus 
- toimen- ja viranhaltijoiden ja luottamushenkilöiden välinen 

yhteistyö 
- uuden valtuuston perehdyttäminen hankintalakiin ja kaupungin 

hankintaohjeeseen 
  

Kaupunginvaltuusto päätti merkitä esille otetut asiat sekä aloitteet 
tiedoksi ja lähettää aloitteet kaupunginhallituksen valmisteltavaksi. 


